
ZÁPIS č. 1/2000 (100) 
ze zasedání Akademického senátu VUT konaného dne 11. ledna 2000 

v zasedací místnosti rektora VUT v Brně, Antonínská 1 
 
Přítomni:   viz presenční listina (celkem 23 senátorů) 

Omluveni:  Kříž/FP, Hoffmann/FT, Rosman/FaME 

Neomluveni:  Padyšák/FP 

Hosté:   rektor Vavřín, kvestor Černý 
 
PROGRAM: 
1. Kontrola zápisu z minulého zasedání AS VUT 
2. Rozdělení mimořádné dotace zlínským fakultám 
3. Informace kvestora o rozpočtovém provizoriu VUT 
4. Projednání předložených vnitřních předpisů 
5. Informace zástupců FaVU o připravovaném setkání AS VUT s akademickou obcí FaVU 
6. Zpráva komise AS VUT ustavené pro vyšetření stížnosti Tomáše Tuče na průběh voleb na 

FaVU 
7. Kontrola využití přidělených finančních prostředků fakultám na vybudování počítačových 

studoven dle UAS 1 ze zasedání AS VUT č. 11ze dne 1. 6. 1999 
8. Projednání stížnosti na průběh voleb kandidáta na rektora 
9. Představení Rady studentů 
10. Různé 
 
Jednání AS VUT zahájil předseda Doc. Zbořil pronesením krátkého proslovu k dnešnímu 
stému jubilejnímu zasedání, po kterém následoval slavnostní přípitek senátorů.  

Program jednání AS VUT byl schválen bez připomínek.  
 
 
Ad 1) Kontrola zápisu z minulého zasedání AS VUT 
Doc. Zbořil vznesl připomínku k číslování usnesení AS - v zápise bylo uvedeno 2x stejné 
číslování UAS 8. Další připomínky nebyly vzneseny. 
 
 
Ad 2) Rozdělení mimořádné dotace zlínským fakultám 
Kvestor Černý informoval o mimořádné dotaci MŠMT ČR, která byla na základě dopisu 
ministra školství ze dne 1. 12. 1999 přidělena zlínským fakultám. Výše částky činila 4 mil. Kč 
a byla účelově vázána na podporu studijních oborů. Po dohodě mezi prorektorem Sáhou a 
děkany FT a FaME byla rozdělena rozpočtovým opatřením následovně: FaME ve výši 3 250 
tis. Kč a FT ve výši 750 tis. Kč.  
 
 
Ad 3) Informace kvestora o rozpočtovém provizoriu VUT 
Vzhledem k tomu, že doposud nebyl schválen Rozpočet ČR, nastupuje podle zákona č. 
576/90 Sb. rozpočtové provizorium. Pro MŠMT byl v rámci rozpočtového provizoria 
stanoven MF ČR maximální limit ve výši  7 % z návrhu rozpočtu  na rok 2000. Pro VŠ byly 
prostředky rozepsány v poměru ke schválenému rozpočtu roku 1999 (algoritmus roku 2000 
zatím nebyl dopracován). 
Doplňková dotace na ubytování a stravování studentů je rozepsána poměrně k dotaci po 
dodatku č. 4.  
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Výše základní dotace činí 53 371 tis. Kč, dotace doplňková činí 6 635 tis. Kč.  
Přidělené prostředky budou zálohově rozděleny mezi součásti školy v poměru dle posledního 
sloupce tab. D loňského rozpočtu neinvestičních prostředků, schváleného AS VUT dne  6. 4. 
1999. Dotace nezahrnuje interní fondy VUT jakéhokoliv druhu. Jedná se pouze o zálohu, 
která bude zúčtována až po definitivním rozdělení státní dotace a po schválení AS VUT.  
Kvestor Černý dále zodpověděl jednotlivé dotazy senátorů. Ing. Mašek vznesl dotaz na 
příjmovou stránku provizoria – výnosy z pronájmů. Kvestor odpověděl, že příjmy z pronájmu 
nebytových prostor, pokud jsou realizovány na fakultách, náleží fakultám. Výnosy 
z pronájmu celoškolských pracovišť pokrývají finanční nedostatečnost krytí odpisů VUT.  
Rektor Vavřín informoval o jím zpracovaném článku, vydaném v časopisu EKONOM, který 
obsahuje závěry z ČKR ve smyslu financování VŠ v roce 2000. Obsah článku je redakcí 
časopisu značně zkreslený a má řadu nepřesností přesto, že rektor provedl jeho korekturu.   
 
 
Ad 4) Projednání předložených vnitřních předpisů 
!"Novela Mzdového předpisu VUT 
Rektor Vavřín předložil AS VUT návrh novely Mzdového předpisu VUT, vypracovaný na 
základě UAS 7 z jednání AS VUT č. 16/1999 ze dne 26. 10. 1999, týkající se příplatků 
členům AS VUT za výkon funkce senátora. Předložený návrh bude přílohou č. 1 k zápisu 
z dnešního zasedání AS VUT. 
V diskusi vystoupili Ing. Mašek, Ing. Kozák, Dr. Popela, Doc. Zbořil, Ing. Výlupek, Mgr. 
Božek, Doc. Podroužek, Prof. Balátě, Doc. Lhotáková a Doc. Münsterová. Bylo diskutováno, 
zda je srovnatelná činnost a rozhodování senátů malých a velkých fakult a senátu 
celoškolského. Dr. Popela tlumočil názor AS FSI, který jakékoliv příplatky za výkon funkce 
senátora odmítá a je to i jeho osobní názor. Pokud budou na fakultu přiděleny za tímto účelem 
finanční prostředky, AS FSI je navrhuje převést na jiné účely. Dr. Popela se domnívá, že je 
třeba vzít v úvahu názor akademické obce fakulty. Jeho zkušenosti z práce v AS VUT jsou 
však dosud malé, možná vzhledem k úkolům, které ho čekají, změní časem svůj názor. Navrhl 
jinou formulaci funkčních příplatků – např. kompenzace náhrady času, atd. 
Doc. Lhotáková zdůraznila, že členové AS VUT jsou voleni akademickou obcí fakulty, 
znamená to pro ně velký morální závazek a velké pracovní i psychické vypětí.  
Doc. Münsterová potvrdila vystoupení Dr. Popely o odmítavém postoji senátu FSI 
k příplatkům, ale současně potvrdila slova Doc. Lhotákové, že vypětí AS VUT obzvláště 
v minulém funkčním období bylo nesmírně vysoké. Těžká rozhodnutí AS VUT jsou před ním 
i v tomto roce - rozpočtové provizorium, možné krácení rozpočtu, atd. Práce senátorů si 
zaslouží uznání, které se může projevit různým způsobem.  
Dr. Šimberová sdělila svůj názor, že nemá k návrhu žádné výhrady, neboť navrhované 
funkční příplatky jsou pouze symbolické, a proto nekompenzují vypětí senátorů a velkou 
odpovědnost za jimi přijatá rozhodnutí. 
Dále senátoři diskutovali o tom, kdo by měl rozhodovat o výši přiznaných příplatků.  
Závěr:  
Na dnešním zasedání byl předložen návrh novely Mzdového předpisu VUT a tímto dnem 
začíná běžet jeho předkládací lhůta. K návrhu se na příštím zasedání AS VUT před 
hlasováním o jeho schválení vyjádří legislativní komise AS VUT. 
  
Doc. Zbořil připomněl doprovodné usnesení k UAS 9 z jednání AS VUT č. 4/1999 ze dne 
23. února 1999, týkající se přílohy č. 1 Mzdového předpisu VUT v dělení mzdové třídy A2 na 
skupiny A2a a A2b. Kvestor doporučil, aby se již touto záležitostí zabýval nově zvolený 
rektor Vrbka.  
Doc. Zbořil navrhl zaslat novelu Mzdového předpisu VUT k registraci až budou projednány 
obě změny.  
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!"Směrnice kvestora č. 15/1999 Vnitřní pravidla hospodaření 
Kvestor informoval o zpracované Směrnici č. 15/1999, která byla vypracována v návaznosti 
na UAS 2 z jednání AS VUT č. 10/1999 ze dne 18. 5. 1999 a upravuje způsoby rozpočtování 
a hospodaření s fondy. Stručně seznámil přítomné s obsahem směrnice.  
Doc. Zbořil požádal kvestora o vyjádření k připomínkám k návrhu směrnice, zpracovaným 
tajemníkem FEI Ing. Mynářem. Ing. Mynář navrhl nové znění článku 2, týkající se tvorby 
a čerpání rezervního fondu VUT. Kvestor uvedl, že rezervní fond je určen podle zákona 
pouze ke krytí ztráty celé účetní jednotky. Kladný hospodářský výsledek je možno rozpustit 
i do jiných fondů, např. fondu odměn, popř. FRIMu. Tyto fondy je možné převést do 
následujícího účetního období. 
Předseda ekonomické komise AS VUT Ing. Kozák navrhl společné jednání EK s kvestorem 
v úterý dne 18. ledna 2000 v 10:30 hod. Jednání se uskuteční v malé zasedací místnosti 
Centra VUT v Brně nebo u kvestora.  
Závěr: 
Směrnice bude v elektronické podobě rozeslána jako příloha č. 2 k zápisu z dnešního 
zasedání. Na příštím zasedání AS VUT se k ní vyjádří EK AS VUT a bude hlasováno o jejím 
schválení.  
 
!"Jednací řád vědecké a umělecké rady Fakulty architektury 
Tento řád byl rozeslán členům AS VUT dne 29. prosince 1999 v tištěné podobě. K návrhu se 
vyjádřila členka LK AS VUT Doc. Lhotáková, která byla jmenována zpravodajem vnitřních 
předpisů FA. Doc. Lhotáková doporučila Jednací řád vědecké a umělecké rady FA 
v předloženém znění ke schválení. Vzhledem k tomu, že k návrhu nebyly ze strany senátorů 
vzneseny žádné připomínky, bylo přistoupeno k hlasování o jeho schválení. 
Hlasování o schválení Jednacího řádu vědecké a umělecké rady FA: 
Kdo souhlasí s předloženým návrhem? 
Pro – 20 hlasů 
Zdržel se hlasování – 0 hlasů 
Proti – 0 hlasů 
(Hlasování nebyly přítomny Doc. Münsterová, Ing. Dufková a Marie Kubíčková) 
UAS 1 
Akademický senát VUT schválil Jednací řád vědecké a umělecké rady Fakulty architektury ve 
znění předloženém dne 29. prosince 1999.  
 
!"Další vnitřní předpisy fakult 
Na základě přehledu schválených vnitřních předpisů fakult požádal Doc. Zbořil členy AS 
VUT, aby zajistili předložení jejich platného znění  k podpisu předsedovi AS VUT (předpisy 
schválené do 12. 11. 1999 podepisuje bývalý předseda Ing. Zmrzlý). Jedná se o tyto předpisy: 

FAST  Statut FAST  schválen AS VUT dne  12. 11. 1999 (s výjimkou příloh) 
  VJŘ AS FAST schválen AS VUT dne 28. 9. 1999 
FCH  Statut FCH  Schválen AS VUT dne 28. 9. 1999  

(s formálními připomínkami) 
  Jedn.řád VR FCH Schválen AS VUT dne 12. 11. 1999 
     (s formálními připomínkami) 

FP  VJŘ AS FP  Schválen AS VUT dne 28. 9. 1999 

FaVU  Statut FaVU  Schválen AS VUT dne 26. 10. 1999 
     (s úpravou) 
  VJŘ AS FaVU Schválen AS VUT dne 26. 10. 1999 
     (s úpravou) 
FT Zlín VJŘ AS FT  Schválen AS VUT dne 31. 8. 1999 
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!"Stipendijní řády fakult 
Doc. Zbořil sdělil AS VUT, že byl projednán a schválen pouze Stipendijní řád FSI. 
Následovala diskuse členů AS VUT k nutnosti zpracování stipendijních řádů fakult, na 
základě které bylo hlasováno o návrhu pověřit předsedu LK Mgr. Božka, aby zpracování 
stipendijních řádů projednal s prorektorem Dubem. Doc. Zbořil vznesl dotaz, kdo souhlasí 
s tímto návrhem? 
Hlasování: 
Pro – 21 hlasů 
Zdržel se hlasování – 0 hlasů 
Proti – 0 hlasů 
(Hlasování nebyli přítomni Doc. Novotný a Marie Kubíčková) 
UAS 2 
AS VUT pověřuje předsedu LK AS VUT Mgr. Božka, aby projednal s prorektorem Dubem 
záležitost Stipendijních řádů fakult. 
 
 
Ad 5) Informace zástupců FaVU o připravovaném setkání AS VUT  
           s akademickou obcí FaVU 
Zástupce FaVU v AS VUT Doc. Novotný seznámil senátory se svým organizačním návrhem 
na setkání, který projednal s místopředsedou AS FaVU Mgr. Fajnorem a hovořil i s některými 
dalšími senátory a studenty FaVU. Všichni s návrhem AS VUT na společné setkání souhlasili 
a přivítali jej. 
Návrh zásad  a průběh setkání: 
1) Vlastní organizace akce bude probíhat ve spolupráci AS FaVU s AS VUT.  
2) Setkání se uskuteční v období od 15. do 29. února 2000 – datum bude AS FaVU 

upřesněno (setkání musí být uskutečněno před konáním voleb do AS FaVU). 
3) AS FaVU zajistí napsání pozvánky. 
4) AS VUT zajistí rozeslání pozvánky všem členům AO FaVU, AS VUT a přizvaným 

účastníkům.  

Předseda Doc. Zbořil vznesl připomínku k  návrhu na odvolání děkana FaVU z funkce, který 
rektor předložil dne 1. září 1999 AS FaVU a na který tento senát zatím nereagoval. Doc. 
Novotný přislíbil, že zaurguje odeslání odpovědi AS FaVU k tomuto návrhu.  
Členům AS VUT byly na dnešním zasedání předloženy Posudky evaluační komise FaVU 
VUT Brno a závěrečné stanovisko k evaluačnímu řízení k 30. 11. 1999 spolu s Dlouhodobým 
vzdělávacím a tvůrčím záměrem FaVU, schváleným AS FaVU dne 11. 6. 1999 
a s informačním materiálem o FaVU.  
Rektor informoval o úzké schůzce s akademickými pracovníky FaVU, která se uskutečnila 
dne 5. 1. 2000. Této porady se zúčastnili také kancléř Pěnčík, prorektor Dub, kvestor Černý, 
nově zvolený rektor Vrbka a předseda AS VUT Doc. Zbořil. Rektor s uspokojením 
konstatoval, že řada akademických pracovníků FaVU zhodnotila evaluaci fakulty kladně. 
Informace získané v souvislosti s evaluací považují za cenné a budou je v následujícím konání 
respektovat  a využívat a jich. 
 
 
Ad 6) Zpráva komise AS VUT ustavené pro vyšetření stížnosti Tomáše Tuče  
          na průběh voleb na FaVU 
Zpráva byla rozeslána E-mailem členům AS VUT dne 7. 1. 2000, dne 10. 1. 2000 také 
zúčastněným zástupcům FaVU a Tomáši Tučovi. Předseda SK AS VUT Jaroslav Švec přizval 
na dnešní zasedání Tomáše Tuče, který se chtěl k celé záležitosti vyjádřit.  
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Tomáš Tuč poděkoval AS VUT za to, že se jeho žádostí zabýval. Nechtěl by poškodit nově 
zvolené zástupce FaVU v AS VUT, a proto netrvá na uskutečnění nových voleb. Předseda SK 
AS VUT sdělil, že studenti na opakování studentských voleb také netrvají, považovali však za 
nutné záležitost prošetřit a na pochybení upozornit.  
Dále proběhla diskuse členů AS VUT, ve které byla senátory diskutována pochybení obou 
stran. Zároveň senátoři diskutovali o možných opatřeních, která by zabránila, aby k těmto 
pochybením v budoucnosti již nedošlo. Na základě diskuse byly přijaty následující dva 
návrhy na usnesení. 
Návrh na usnesení: 
AS VUT přijímá Zprávu komise pro prošetření stížnosti studenta FaVU Tomáše Tuče (viz 
příloha č. 3 k zápisu), zvážil pochybení, kterých se dopustily obě strany a rozhodl se 
nepřijmout žádná opravná opatření. Kdo souhlasí s tímto usnesením? 
Pro – 22 hlasů 
Zdržel se hlasování – 1 hlas 
Proti – 0 hlasů 
UAS 3  
AS VUT přijímá Zprávu komise pro prošetření stížnosti studenta FaVU Tomáše Tuče (viz 
příloha č. 3 k zápisu), zvážil pochybení, kterých se dopustily obě strany a rozhodl se 
nepřijmout žádná opravná opatření. 
 
Návrh na usnesení: 
AS VUT pověřuje LK AS VUT,  aby zkušenosti z průběhů voleb do AS VUT a do AS fakult 
zapracovala do podrobných organizačních pokynů pro přípravu voleb do AS VUT pro příští 
volební období. Kdo souhlasí s tímto usnesením? 
Pro – 23 hlasů  
Zdržel se hlasování – 0 hlasů 
Proti – 0 hlasů 
UAS 4 
AS VUT pověřuje legislativní komisi AS VUT,  aby zkušenosti z průběhů voleb do AS VUT 
a do AS fakult zapracovala do podrobných organizačních pokynů pro přípravu voleb do AS 
VUT pro příští volební období.  
 
 
Ad 7) Kontrola využití přidělených finančních prostředků fakultám na vybudování 
          počítačových studoven dle UAS 1 ze zasedání AS VUT č. 11 ze dne 1. 6. 1999 
Na základě předběžného vyúčtování zpracovaného z dosud předložených materiálů fakult 
kvestor Černý informoval členy AS VUT o čerpání účelově vázaných investičních prostředků 
rozdělených fakultám na vybudování počítačových studoven. Následovala diskuse členů AS 
VUT, na základě které bylo hlasováno o níže uvedeném návrhu na usnesení. 

Návrh na usnesení: 
Akademický senát VUT žádá kvestora Černého, aby prostřednictvím tajemníků fakult předal 
seznam zařízení počítačových studoven jednotlivých fakult. Kvestor předá seznam vybavení 
počítačových studoven v Centru VUT. Předložené materiály budou sloužit ke kontrole pro 
studentskou komoru  AS VUT. Kdo souhlasí s tímto návrhem na usnesení? 
Hlasování: 
Pro – 23 hlasů 
Proti – 0 hlasů 
Zdržel se hlasování – 0 hlasů 
UAS 5 
Akademický senát VUT žádá kvestora Černého, aby prostřednictvím tajemníků fakult předal 
seznam zařízení počítačových studoven jednotlivých fakult. Kvestor předá seznam vybavení 
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počítačových studoven v Centru VUT. Předložené materiály budou sloužit ke kontrole pro 
studentskou komoru  AS VUT.  
 
 
Ad 8) Projednání stížnosti na průběh voleb kandidáta na rektora 
Doc. Zbořil seznámil senátory s dopisem – stížností na neregulérnost volby kandidáta na 
rektora, který zaslal Akademickému senátu VUT „mluvčí nespokojené části akad. obce“ 
JUDr. Ant. Daněk dne 9. prosince 1999 (dopis bude přílohou č. 4 k zápisu z dnešního 
zasedání). Členové AS VUT konstatovali, že dopis obsahuje celou řadu nejasností 
a nepodložených obvinění. Doc. Zbořil přečetl senátorům návrh odpovědi, ve kterém navrhuje 
pozvat JUDr. Daňka na některé příští zasedání AS VUT, kde mohou být vzájemně objasněna 
vznesená obvinění (odpověď na dopis bude přílohou č. 5 k zápisu z dnešního zasedání). 
Návrh odpovědi byl všemi přítomnými senátory jednomyslně schválen.   
 
 
Ad 9) Představení Rady studentů  
Na základě žádosti bývalého AS VUT o seznámení se s činností studentských organizací na 
VUT pozval předseda SK AS VUT  Jaroslav Švec na dnešní zasedání předsedu Rady studentů 
Ing. Pavla Výška, studenta doktorského studia na UIVT FEI.  
Ing. Výšek sdělil, že Rada studentů vznikla v roce 1995 na základě iniciativy studentů 
zastoupených v AS VUT a AS fakult, kteří požádali o spolupráci při plnění svých úkolů 
spojených s činností v AS. Počet členů Rady studentů je až 4 zástupci za každou fakultu. 
Činnost organizace je zaměřena zejména na oblast stravování a ubytování na kolejích, mimo 
to se zabývá organizací studentských aktivit na VUT, jako např. pořádání různých kulturních 
akcí, plesu VUT, organizuje setkání vedení VUT se studenty. Předseda Rady studentů se 
zúčastňuje jednání kolegia rektora. Ing. Výšek byl zvolen předsedou této organizace v říjnu 
1999 (délka volebního období je 2 roky). Jaroslav Švec sdělil rozhodnutí SK AS VUT přijaté 
na samostatném zasedání, že Rada studentů bude jejich poradním orgánem.  
Mgr. Božek vznesl připomínku k členství předsedy Rady studentů v kolegiu rektora, neboť 
dle nově zaregistrovaného Statutu VUT by měl být zástupcem studentů v KR předseda 
studentské komory AS VUT. Doc. Münsterová souhlasila s připomínkou Mgr. Božka 
a zdůraznila, že studentská komora AS VUT je vrcholným představitelem všech studentů 
VUT a jako taková by měla mít v kolegiu rektora svoje zastoupení.  
Na závěr členové AS VUT požádali Ing. Výška o předložení Statutu Rady studentů v jednom 
vyhotovení tajemnici Cardové. Předseda SK AS VUT J. Švec poděkoval Ing. Výškovi za 
podané informace.  
 
 
Ad 10) Různé 
!"Doc. Lhotáková prezentovala návrh AS FA na pozvání všech nově zvolených předsedů 

AS fakult na zasedání AS VUT za účelem vzájemného seznámevní. 
!"V návaznosti na UAS 9 ze zasedání AS VUT č. 17/1999 ze dne 12. listopadu 1999 

v souvislosti se jmenováním děkanů fakult rektorem VUT do funkce vznesl Doc. Zbořil 
svoji připomínku k volbě děkana na FCH. Ing. Mašek a Dr. Kábelová se vyjádřili v tom 
smyslu, že volba do AS FCH proběhla dle schváleného VJŘ AS FCH. Byly utvořeny dva 
volební obvody, volba proběhla z jedné kandidátní listiny. Studenti volili studenty, 
akademičtí pracovníci volili akademické pracovníky. Následovala diskuse členů AS VUT, 
ve které senátoři doporučili vzhledem k časové tísni projednat tuto záležitost na příštím 
zasedání AS VUT.  
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!"Dle čl. 39 odst. 3 Statutu VUT navrhla studentská komora AS VUT delegovat svého 
zástupce do rady pro informační systém VUT Ing. Pavla Výška. Senátoři vzhledem 
k závažnosti rozhodnutí doporučili návrh projednat až na příštím zasedání. Dr. Popela 
navrhl, aby se zatím jednání rady pro informační systém VUT zúčastňoval předseda SK 
AS VUT J. Švec. 

!"Doc. Zbořil seznámil členy AS VUT s vypracovaným souhrnem všech usnesení AS VUT, 
přijatých v minulém roce starým senátem. Pro informaci bude tento materiál rozeslán 
všem členům AS VUT E-mailem.  

 
 

Příští zasedání AS VUT se bude konat v úterý dne 25. ledna 2000 v 8:00 hodin 
v zasedací místnosti rektora VUT v Brně, Antonínská 1. 

Jedním z předpokládaných bodů jednání bude rozloučení se současným  vedením VUT, 
kterému končí funkční období dne 31. 1. 2000. 

 
 

 
 
 
 

 
 

       Jaroslav Švec, v. r.                            Doc. Ing. František Zbořil, CSc., v. r. 
předseda studentské komory AS VUT             předseda AS VUT v Brně 
 
 
 
 
 
Zapsala: Jarmila Cardová 
 
 

 
PŘÍLOHY: 
1. Návrh dodatku č. 1 Mzdového předpisu VUT v Brně, předloženého rektorem Vavřínem 
2. Směrnice kvestora č. 15/1999, která obsahuje připomínky FEI, FSI a FP – rozeslána v elektronické 

formě dne 14. 1. 2000 
3. Zpráva komise AS VUT ustavené dne 23. listopadu 1999 za účelem prošetření žádosti studenta 

Tomáše Tuče z FaVU o přezkoumání regulérnosti průběhu voleb na FaVU (včetně příloh) 
4. Dopis JUDr. Ant. Daňka ze dne 9. prosince 1999 ve věci „neregulérnosti volby rektora na VUT 

Brno“ 
5. Odpověď předsedy AS VUT Doc. Zbořila na dopis JUDr. Ant. Daňka 


